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Referat fra bestyrelsesmøde     afd. 7                                                   18.-08.-2011. 

 

Afbud: Annie. 

 

Referat fra forrige møde:  Godkendt 

 

Meddelelser fra formanden:  

Klager. 

Tre beboere har modtaget klagebrev fra SHB. på grund af  husdyrhold. 

En beboer har modtaget klagebrev, på grund af upassende adfærd, med høj musik og 

støjende adfærd fra lejemål. 

 

Altaninddækning. 

Den løsning der hidtil har været arbejdet med bliver for dyr at iværksætte. 

Arkitekten er sat på opgaven for at fine en passende løsning. 

Pris afventes. 

 

Meddelelser fra OG :  

 

Der er dags dato borgermøde ang. den tredje Limfjords forbindelse. 

SHB er repræsenteret med Jens Erik Grøn og Nils Winter. 

 

Fjordparken Hals: 

Fire boliger er klar til indflytning. 

De sidste to er klar til indflytning  1.Oktober. 

 

Idræts Alle` Hals:  

Byggeriet kører planmæssigt. 

Der afholdes rejsegilde 31. August.  

 

Afd. 12: ( renovering/ helhedsplan) 

Der afholdes licitation 1. September. 

Der er fem arkitekt og ingeniør firmaer indkaldt til at afgive bud.  

 

Aktiviteter: 

Børnedagen blev afviklet lørdag den 13. August. 

Det var et fint arrangement, med et fint fremmøde. 

De indkøbte varer passede til det antal der var fremmødt. ( Liste blev udleveret på 

mødet) 

Pris for afholdelse af arrangementet kr. 13.291.50. 

Næste års børnedag afholdes lørdag den. 18.August. 
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Afdelingsmøde. 

Mødet afholdes 14. september kl.19.00 i fælleshuset Abildgårdsvej 40.B 

 

Der er indkommet et forslag, omkring åbning af kælderlokalet til afholdelse af 

familiearrangementer uden musik. 

Jævnfør beslutning vedtaget på afdelingsmødet 23. September 2008, henholder 

bestyrelsen sig til den, og det betyder at lokalet kun skal bruges til klubaktiviteter. 

 

Hans forespørger Nils Winter om han vil være dirigent på mødet. 

 

Ruth og Henning står for bestilling af mad og drikkevarer til mødet. 

Bestyrelsen møder ind kl. 17.00 og gør klar. 

( Hans og Henny kommer hurtigst muligt) 

 

 

Ejendomsmester kontor og miljøgård. 

Huset står nu klart og ejendomsfunktionærerne er begyndt at tage det i brug. 

 

Genbrugs-hus. Alle  lejemål  får udleveret en nøgle/ chip, så man selv kan aflevere 

sine ting i huset. 

Der er endnu ikke fastsat dato for indvielse af huset. 

 

Sager til drøftelse/debat. 

Lektiecafeen Uttrupvej 8, som ønskes  etableret  af Røde Kors er snart en realitet. 

Rasmus fra Røde Kors har godkendt lokalet. 

Lektiecafeen er ikke kun for børn/ unge i afd.7, men må benyttes af alle fra Nr.Uttrup 

området. 

Der afventes meddelelse om opstart. 

 

Evt: 

Afstemningssedler til trappevask er endnu ikke omdelt! 

Beboere har klaget over at vaskemaskinerne ikke vasker tøjet ordentlig rent, og at 

sæben ikke er effektiv nok, så tøjet ikke dufter frisk når det kommer ud af maskinen. 

 

 

Referent Henny. 

 

Næste afdelingsbestyrelsesmøde er den 11. oktober kl. 18:30. 


